
2/2022 ACTA DELS CONSELL DE BARRIS

Data: 27/04/2022
Lloc: Sala de Plens
Hora 19.30 h

ASSISTENTS
Nom Cognoms Entitat/Departament Consell

Ada Agut Ajuntament/Presidenta
Montse Muñoz Ajuntament/Coordinadora
Montse Gil Ajuntament/Secretària
Josep Sans APP Finca Oasis Barris
Trini Camprubí AAVV Casc Antic Barris
Rosa 
Maria

Cercuns AAVV Casc Antic Barris

Albert Rodríguez AAVV Les Planes Barris
Elisabeth Bonilla AAVV Les Planes Barris
Jesús Zayas AAVV La Rambla-Eixample Barris

OÏENTS

Jordi Samper AAVV La Rambla-Eixample Barris

Ordre del Dia
1. Aprovació acta anterior  (26/01/2022 )
2.
3.
4. Condicions itats
5.
6. Reflexió documental
7. Santa Oliva barris
8. Vorera Francesc Macià 165
9. Pilotes parc estatut
10. Mal estat petanca
11. Aparcament JACINT Verdaguer
12. Sentit de circulació Cebrià Montserrat i Barcelona
13. Idioma Web
14. Nomenament de representants al pla lo
15. Nomenament de representants a la Taula de salut.
16. Preinscripció social
17.
18. Precs i preguntes



 

 

 
 
 
 
Desenvolupament del Consell 
 
A les 19.35 hores, del dia 2 de 2022, comença el Consell de Barris a la 
Sala de Plens  . 
 

1. Aprovació acta anterior (26/01/2022) 
 
La presidenta, Ada Agut, Consell de Barris de data 
26/01/2022.  
 

2. Reglam  
 
La Coordinadora, Montse Muñoz, explica que diferents temes.  
 
El primer és que en el període previ a   
període per poder fer propostes de modificacions, i hi ha hagut tres aportacions de 
millora en el text de les quals u  aplicar. 
 

entitats esportives en pavellons, el text demana presentar la sol·licitud amb 30 dies 
proposen que 15 dies hàbils (tres setmanes) es suficient 

per presentar documentació, justificacions, etc..... Especialment en activitats de 
terminis i que la resposta arribi abans.  

 

implicades és una qüestió ideològica. En els pavellons es poden  practicar diferents 
esports, en canvi hi ha un cartell que posa practicar bàsquet. Proposen de canviar 
aquest cartell ja que al pavelló es pot practicar a més de basquet, patinatge, 
twirling, gimnàstica artística.  
 
La coordinadora comenta que quan es fa la petició de fer una activitat a un pavelló, 
ja es mira que sigui co , per exemple fer una calçotada al 
pavelló. Comenta que s  
 
No hi ha cap objecció per part dels assistents a aquestes aportacions de 
modificacions del reglament. 
 
La tercera objecció diu que les entitats esportives haurien de tenir de per vida els 
despatxos per a ells, però això no és viable jurídicament. Aquests casos es 
tractaran als convenis tenint present que hi ha més entitats esportives que 
necessiten despatxos i llocs on guardar el material i per això es tracta en els 
convenis particulars de cada entitat. 
 
No hi ha cap objecció per part dels assistents.  
 

 
en la qual eals i surt el preu hora 

pavellons, pistes esportives, de 
diferents sales, Casa de Cultura. 



 

 

 
La llei permet aplicar coeficients reductors, perquè cada espai té un cost anual. Si 
apliquem un coeficient reductor del 80%, vol . Aquests 
coeficients reductors en funció del nombre de socis, per activitat, per 

 
 

ar 
la sala on es fan les reunions de  
 
La coordinadora explica que per exemple 
utilitzant el seu local , és una activitat de continuïtat, 
perquè tots els dies juguen els avis al dominó. Abans per fer el càlcul del cost es 

de la factura de llum. Això causava problemes a Intervenció perquè les factures 
 Ajuntament utilitzant les 

ordenances fiscals: IBI, escombraries, ...  
 

an val el local, en un moment que tenim un nombre de 
La idea és que els locals seran de tots. 

Fins i tot la sala de Plens, aquesta sala on es realitza la reunió del Consell, si 
un/una ciutadà/ciutadana la vol llogar tindrà un preu públic, si hi ha disponibilitat, el 

 
 
El Sr. Jordi Samper pregunta que passarà amb el material que es té als locals, que 
és difícil de moure  
 

seus papers i els magatzems quedarien fora accés. Només es podrà accedir 
als espais on fer les activitats. Hi haurien d
activitats de barri (partidetes de dominó, la gent que va a veure la novel·la.... ), això 
tindria un percentatge de cofinançament molt baixet 
Central on hi han dues sales, la sala 1 on hi ha un sofà i una tele on no es poden 
fer activitats i una sala 2, on hi ha un mirall que tindria un percentatge més alt 
perquè és on es fan les activitats. 
 

és tenir un històric de pagaments dels locals, que alguns membres de les 

. 
 
La coordinadora comenta que una Associació de Veï
carrer si vol fer una reunió si hi ha espais municipals disponibles, quan tenen 
problemes importants a discutir.  
 
La regidora comenta que no es pagarà més del que es pagava. Els locals socials el 
preu serà el mínim. 
El Sr. Jordi Samper diu que això traurà la lliure disposició del local, ja que 

previst. 
 
La Sra. Trini Camprubí comenta que si una entitat vol fer una activitat puntual un 

explica que el seu despatx està 
compartit amb tres entitats, juntament amb el magatzem.   
 



 

 

El Sr. Jordi Samper posa de manifest que no li agrada la proposta. 
 

titats que volen fer activitats i 
no tenen espais.  
 
La Sra. Elisabet Bonilla, vol saber que com es farà si fan es 
fan activitats i queda brut el terra. En els seu cas tenen les dones que fan ioga al 
local i que ara per exemple es troben el terra brut perquè la Brigada està fent obres 
al matí. 
 
La coordinadora comenta que es farà signar a tothom que realitzi activitats que el 

. Comenta que la convivència sempre es difícil, però la idea 
eficis que problemes. ir un 

compromís. 
 

3.  
 
La regidora comenta que aquest projecte depèn del departament de Salut Pública. 
És un projecte comunitari de la Secretaria de Salut Pública de la Generalitat per 
aquells ajuntaments que h

dependències municipals i cendrers a les entrades, on 
apagar les cigarretes. 
adolescents. 
 
A totes les dependències municipals es vol fer la instal·lació del cendrer amb el 
vinil a la porta. En alt com 
Rambla-Eixample, Oasis i Ribes Blaves.  
 

4.  
 
La regidora, reparteix un llibret a les entitats sobre la seguretat alimentària i els 
passos a seguir. Aprofita per comentar que hi ha una formació sobre manipulació 

dilluns dia 9 de maig. 
 

5.  
 

rorrogat) i 
que la primera fase és una diagnosi on es demanarà la participació ciutadana a les 
entitats.  Amb persones de diferents edats, sexe, raça, ... De cara al mes vinent es 
demanarà . 
 

6. Reflexió documental 
 
El Sr. Jordi Samper sol·licita poder fer una lectura d del 

la rambla que felicita al regidor Xavi Rota per la iniciativa del 
documental. És un escrit sobre les festes i com estan muntades.  
 
La regidora i els presents estan  
 
En aquesta reflexió parla de la unió de totes les entitats i de unir esforços i fer 
festes en comú en un poble que ha crescut en és 
pressupost i mé  on hi hagi més relació entre 



 

 

tots els ciutadans dels Barris. La idea és buscar la cohesió dels no nascuts a Olesa 
plantejant fer la festa a la vegada en cada Barri i ajuntar-se tota la gent del poble 
tots junts, al final de la festa en un lloc concret. 
 
Havent tantes entitats al poble es podrien unir esforços, unir pressupostos i fer 
festes de barri de més pressupost, de més qualitat i fer-les mes grans, més 
atractives per grans i jovent.  
 
Comenta que fa mandra anar a un barri on no coneixes ningú, i la idea seria que 
cada barri fos entitat  
fer festes per separats i ajuntar-nos de tant en tant ja que la gent està dividida, no 
hi ha sentiment de pertinença i ja no va a llocs on no sap si trobarà gent que es 
coneix. 
 
Posa per exemple les ciutats com València i Sevilla on la socialització és més 
complexa i es troben tots junts fent una ofrena o romeria al final però la preparació 
de les festes es individual. 
 
Això implicaria una inversió més gran respecte a les festes que surten al 
documental, però en proporció tants 
no serien tants diners i tothom en sortiria guanyant. 
potenciaríem els Barris.  
 
La regidora demana que cadascú doni la seva opinió. 
 
La presidenta de AAVV del Casc Antic comenta que això es feia als anys 80, es 

no organitzava res, la gent creava un circuit 
perquè la gent pogués passejar per tot el poble. Què va passar? Els veïns es van 

poc i va durar cinc o sis anys com a molt. Comenta que un any ho tornaria a fer, 
però no més. 
 

-Eixample comenta que seria més personal i  
motivaria més.  
 
La Sra. Trini comenta que es mou un volum de feina molt gran i cal participar un 
mínim de 12 persones, però no tothom té la mateixa implicació i són sempre els 
mateixos els que treballen. o, però el 
problema es la implicació de la gent. 
 
La coordinadora diu que d  
places. 
 
El Sr. Jordi Samper diu 

 
 

AVV Oasis no entén el plantejament ja que si hi han les festes del barri, no pots 
anar a les altres festes perquè estàs treballant.  
 

Veïns de Les Planes, la Sra. Elisabeth Bonilla, diu que la idea és 
bona, però a la seva associació de les Planes no té socis, només són dos 
persones a la Junta i ells ho fan tot. La nostra realitat social és diferent i algunes 
coses són inviables. La gent 



 

 

els socis. 
  
La Sra. Trini Camprubí diu que quan Olesa tenia 6.000 habitants era diferent ja que 
la gent no podia marxar, ara la gent marxa quan hi ha un pont maco i ja no es 
queda a Olesa per les festes. Abans quan es feia una festa tothom (no havia res 
més) anava fes el que es fes, però ara la realitat es que som individualistes i 
personalment no ho troba bé. Estem a una societat de la immediatesa i és un 
problema col·lectiu. Ara cal fer coses molt atractives i això vol dir molts diners. 
 
El Sr. Jordi Samper diu que descentralitzar les festes majors estaria molt bé, trobar 
un punt mig que la gent es sentis més del barri i participés més. 
 

diu que es podrien pensar 
idees de fer coses per fer les festes majors més participatives i posar-ho en comú. 
Amb un risc de fracàs important.  
 
La coordinadora comenta que les formes tradicionals de participació ciutadana en 
general no funcionen perquè no hi va ningú. Ni a les festes, ni a les reunions, ni als 
Consells. Caldria buscar a especialistes que donin idees per construir una nova 
participació. És un debat molt interessant i cal buscar fórmules de futur. Construir 
convivència a una associació de veïns és més complicat que en una entitat 
cultural. 
 
La Sra. Trini Camprubí diu que Sta. Oliva funciona per tradició, com les falles que 
funcionen per tradició i han anat posant diners per fer-la mes atractiva i participa 
gent de fora, atraient turistes. Fa set anys que està  comenta que la 
gent que participa a les reunions de són 4 de 92 socis, perquè va 
funcionant i que la gent poder vindria si hi haguessin han problemes importants. 
 

dels 
concerts dels patis, on es posa un preu pels socis i un preu pels de fora del barri, 
per facilitar que hi vagi gent del Casc Antic. Si venen 150 persones, 12 son de 
l AAVV, la resta son de fora. 
resposta del barri no es faria. 
 
La Sra. Elisabeth Bonilla comenta que per Carnestoltes la participació va ser bona, 
diu que  ella centralitzaria i faria crides per participar i animar a fer grups de cada 
barri i participar,  anar fent amb paciència. Participar dintre del la 

 
 
La Sra. Trini Camprubí diu que els concerts als patis es poden fer gracies a gent 
que no es del barri ni soci i col·laboren sense cobrar res. Si aquestes 
col·laboracions fossin remunerades, en els concerts hauríem de cobrar una 
entrada mínima ent. Costa molt perquè la 
gent vol que li donis les coses fetes . Això és la realitat i és trista. 
 
La coordinadora diu que la idea de la Sra, Bonilla per entitats funciona i és una 
estratègia que fan servir les entitats culturals. A la gent li agrada gaudir de les 
festes però no sols. 
 
La Sra. Elisabet Bonilla diu que per exemple a les ampes funciona, van començar 
a disfressar-se 4 i ara son 400, es qüestió de començar i anar creixent. 



 

 

 
Oasis diu que fa anys que no solapen les activitats del barri de Carnaval 

amb el Carnaval oficial. Com al barri no ve ningú al Carnaval, la Junta va pensar a 
proposar a baixar a Olesa per participar en el Carnaval del poble i es va baixar i  ho 
van passar molt bé. No va continuar per la pandèmia. 
 
La coordinadora es pregunta com pot ser que no hi hagin entitats que vulguin sortir 
de comparsa a la cavalcada de reis 
 
La Sra. Elisabet Bonilla diu que es podria fer una carrossa de totes les AAVV i així 
participaria 
tradicions. 
 
La regidora comenta que van malament de temps, son 3/4 de nou i busca 
alternatives per guanyar temps i avançar. Li proposa a la coordinadora que faci un 
correu per explicar , taula de salut i 

afirmativament.  
 
La coordinadora diu que calen 4 persones: dos per la taula de salut (un titular i un 
suplent) i 2 pel pla de prescripció social (un titular i un suplent). 
 

 
 
La coordinadora explica que la prescripció social és que el metge en lloc de 
receptar pastilles, recepta activitats. Per això cal omplir una base de dades 

 
 

7. Santa Oliva barris 
 

-Eixample, comenten de descentralitzar els actes de Sta. 
Oliva per fer-ho per tot el poble. 
 

ord ja que Sta. Oliva és 
del barri del Casc Antic, es una tradició, la va començar la gent del barri i 

. Explica que la festa va començar en un lloc molt concret i 
l organitzava inicialment la gent del carrer Santa Oliva amb un gran esforç. 

A Ajuntament 

(el 90%) ho fan tot els del carrer Santa Oliva i Creu 
Reial.   
 
La coordinadora comenta que la patrona físicament està al porxo i tots van a veure 
la patrona en un seguici. Per això també es fa el concert al Parc del Porxo. Un 
concert per a tots els ciutadans del municipi. 
 

barris que impliquin la dispersió de la gent pel poble. Opina 
concentrar en un sol lloc. Fa 40 anys que es fa i va començar guarnint uns carrers 
concrets. És festa local i festa major petita, algunes persones poder no ho entenen, 
però és una tradició. 
 
 



 

 

8. Vorera Francesc Macià 165 
 
No es parla aquest punt 
 

9. Pilotes Parc Estatut 
 
L
nens/nenes que juguen a pilota al Parc 
juguin, però ho fan igualment perquè no hi ha un espai per ells. El problema veïnal 
són les terrasses que hi ha al voltant del Parc. Manifesta que tots els bars han 
tingut conflictes amb pilotades per part de la canalla, passa sovint. La solució creu 
que seria una zona amb porteries amb una xarxa al voltant. Al voltant hi pot haver 
gent asseguda al Parc, sense perill. Com a contra, es perdria una zona on no 
anirien els avis. 
 
La regidora comenta que hi han els patis oberts, com opció per jugar a pilota els 
caps de setmana. 
 

 i no 
veu la solució en els patis oberts. 
 
La regidora diu que es pren nota del tema i comenta que es pot presentar el 
projecte al pressupost participatiu, que no pot sup , encara que ara 
no es farà fins al 2023. 
 
La Sra. Elisabeth de l es Planes diu que ha presenciat algun conflicte entre 
pares pel tema pilotes de la canalla. 
 
La regidora explica que hi han uns dies que el col·legi Ferrà no ha obert per manca 

 
La Sra. Elisabet diu que el problema es que els pares es seuen a les terrasses i 

ció de viable, perquè els nens no els 
veuen. 
 
La Sra. 
conserge vigilant. 
 
Jordi Samper diu que veu millor fer el recinte amb la xarxa i amb una pista petita 
que hi hauria suficient ja que són nens petits i evitaríem conflictes, si no hi ha 

 
 
La coordinadora comenta que segons quina zona de la plaça la pista estaria molt a 
prop dels veïns.  
 

ats de fer una pista polivalent de futbol sala, 
bàsquet, ... 
 
El senyor Jesús Zayas mostra com exemple unes fotos 
Sant Boi de Llobregat (Ciutat Cooperativa) a la regidora i diu que les enviarà per 
correu.  
 
La regidora comenta que la solució seria obrir els patis cada dia.  



 

 

 
10. Mal estat petanca 

 
No es parla aquest punt 
 

11. Aparcament JACINT Verdaguer 
 
No es parla aquest punt 
 

12. Sentit de circulació Cebrià Montserrat i Barcelona 
 
No es parla aquest punt 
 

13. Idioma Web 
 

AAVV La Rambla proposa que la pàgina web estigui també en 
castellà, perquè els nouvinguts, la seva llengua vehicular és el castellà.  
 
La Sra. Trini comenta que si es té interès els nouvinguts aprenen el català en tres 
mesos. Considera que és un tema ideològic. 
 

diu que la web ha de ser en els dos idiomes per 
que hi hagi l opció de qualsevol dels dos idiomes ja que es una pàgina oficial. 
Demana practicitat per la gent. 
 

defensa que estigui en català ja que així es fa 
rendre 

per aprendre el català. 
La Sra. Elisabeth de l es Planes diu que poder seria més factible pels 

 pàgina de Abrera està amb castellà i 
anglès. 
 
La Coordinadora Montse Muñoz diu que aquesta no és la solució pels nouvinguts 
ja que molts no saben parlar ni escriure el castellà, la majoria són nord-africans 
que no parlen castellà. 
 
El Sr. Jesús Rambla diu que si hi ha dues llengües oficials, hauria 

lengües.  
 

de les Planes diu que 
Collbató esta en altres idiomes: anglès, francès i alemany. La coordinadora 
comenta que també hi ha un tema de costos, en funció del contingut. 
 
La regidora comenta q  
 

14. 
inclusiva.  

 
La coordinadora diu que es farà un correu per explicar els quatre punts, i demana 
el compromís de que es llegeixi. 
 
La Sra. Montse  Muñoz 
taula de salut i el pla local . 



 

 

 
15. Nomenament de representants a la Taula de salut. 

 
Es sol·licitarà un representat i un suplent per taula salut 
 

16. Preinscripció social 
 
La regidora explica la prescripció social aclarint que es tracta de que en contes de 
que els metges facin receptes de medicaments, puguin receptar activitats. 
 
La coordinadora comenta  
 

17.  
 

una instància per part del president o una línia verda.  
 

18. Precs i preguntes 
 
No hi ha cap pregunta. 
 
Sense més temes a tractar, la sessió a les 21:20 hores del dia 27 d
de 2022. 
 
 
 
 
La presidenta del Consell,    La secretària 
Sra. Ada Agut      Sra. Montse Gil 
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